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ROMÂNIA 

JUDEȚUL SĂLAJ 

COMUNA CRASNA  

CONSILIUL LOCAL 

Nr.8329/17.09.2024. 

PROCES – VERBAL 

 

Încheiat azi, 17.09.2024 în ședința  extraordinară a consiliul local Crasna, ce a fost convocat de 

domnul primar prin Dispoziția nr.421/12.09.2024. În conformitate cu prevederile art.135 alin.(5)  din 

O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ordinea de zi 

a ședinței a fost adusă la cunoştinţă publică şi în limba maghiară prin afișare la sediul Primăriei și pe site: 

www.primariacrasna.ro, invitația la ședință, proiectul ordinii de zi și materialele de ședință au fost 

comunicate în termen legal prin e-mail consilierilor locali.  

După efectuarea apelului nominal, secretarul general al comunei d-na Lazar Veturia, constată că 

din totalul de 15 consilieri locali în funcție sunt prezenți toți consilieri, declarând constituirea legală a 

ședinței. 

 În continuare secretarul general supune spre aprobare procesul verbal al ședinței anterioare, care 

se aprobă  cu 14 voturi pentru și 1 abținere (Ozsvath Ilona- UDMR). 

În continuare domnul primar Kovacs Istvan, prezintă spre aprobare proiectul ordinii de zi a 

ședinței, cu completări,  astfel: 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării unei sume pentru perechile care au sărbătorit sau 

vor sărbători în acest an Nunta de aur (50 de ani de căsătorie) 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

Completare la ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului transmiterii în folosință gratuită în  favoarea  

Consiliului Județean Sălaj - Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului a 

imobilului situat în com. Crasna, sat. Crasna nr.781, jud. Sălaj 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

3. Diverse.   

Alte propuneri nefiind, se supune la vot proiectul ordinii de zi  cu completări și se aprobă în 

unanimitate de voturi. 

În continuare, președintele de ședință, doamna consilier Katona Ibolya, preia conducerea lucrărilor 

ședinței. 

1.Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării unei sume 

pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în acest an Nunta de aur (50 de ani de căsătorie) 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.53 din data de 17.09.2024 privind 

aprobarea alocării unei sume pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în acest an 

Nunta de aur (50 de ani de căsătorie). 

2. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului 

transmiterii în folosință gratuită în  favoarea  Consiliului Județean Sălaj - Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului a imobilului situat în com. Crasna, sat. Crasna nr.781, jud. Sălaj. 

  Domnul primar prezintă referatul de aprobare. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.54 din data de 17.09.2024 privind 

prelungirea termenului transmiterii în folosință gratuită în  favoarea  Consiliului Județean Sălaj - 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului a imobilului situat în com. Crasna, 

sat. Crasna nr.781, jud. Sălaj. 
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8.Diverse: Se înscrie la cuvânt doamna Ozsvath Ilona. 

Ozsvath Ilona: am două probleme de ridicat. O problemă este a câinilor comunitari, o haită întreagă este 

în jurul blocului. Trebuie făcut ceva. 

Primar: au fost semnalate cazuri și de la Huseni. Vom rezolva. 

Ozsvath Ilona: a doua problemă este în legătură cu lucrările care se fac la bloc. Cu spațiile comerciale 

cum rămâne? Cum va arăta? 

Primar: proprietarii spațiilor comerciale vor face lucrarea cu alții. Vom muta punctul de gunoi de la spatele 

farmaciei în spate lângă celelalte. 

Kiss Attila: trebuie făcut ceva cu stația de autobuz din Ratin. Să fie mutat la locul vechi, de la fața 

magazinului său, copii fac mizerie, zilnic trebuie să adune mizeria din fața casei. 

Pop Florian: sunt niște gropi pe două străzi din Marin.  

Kiss Istvan: care este situația cu decolmatarea Văii Crasnei? 

Primar: așteptăm utilajul de la Apele Române. Dacă nu vor veni, vom face pe cheltuiala noastră, vom 

închiria două escavatore și câteva mașini. 

Katona Ibolya: la Sar utca sunt niște gropi, dacă se poate face ceva? 

Primar: vom rezolva. 

Alte discuții nefiind, lucrările ședinței se declară închise.  

 

Președinte de ședință,     Secretarul general al comunei, 

Katona Ibolya                                     Lazar Veturia 


